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Abstract (en)
In order to adjust retaining magnet trip devices, the field strength of the permanent magnet is adjusted to a nominal value. For this purpose, it is
initially magnetised and subsequently demagnetised in a monitored manner. According to the invention, magnetisation is carried out by applying
a pulse in the same magnetic field direction and demagnetisation is carried out by applying a pulse of decreasing amplitude from an alternating
magnetic field. For use in fault-current circuit breakers, the retaining magnet is adjusted for a plurality of fault-current types. <IMAGE>

Abstract (de)
Zum Justieren von Haltemagnetauslösern wird der Permanentmagnet in seiner Feldstärke auf einen Sollwert eingestellt. Hierzu wird zunächst
aufmagnetisiert und anschließend kontrolliert abmagnetisiert. Erfindungsgemäß wird zum Aufmagnetisieren mit einem Impuls gleicher magnetischer
Feldrichtung gearbeitet und das Abmagnetisieren erfolgt in einem Impuls aus einem Wechselmagnetfeld mit fallender Amplitude. Der Haltemagnet
wird bei Einsatz in Fehlerstromschutzschaltern für mehrere Fehlerstromarten justiert.
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